

December 1, 2016

Dear CMPC and BAC members:

Office of language and cultural Education is cordially invited you to our second Chicago Multilingual Parents Council (CMPC) meeting for the 2016-2017 school years. The meeting is schedules as follows:

Day/Date: Thursday, December 8, 2016

8:00am to 9:30am Registration

9:30am to 12:00pm Meeting

Where: Arturo Velazque Institute (AVI), 2800 S. Western, Chicago, IL 60608

Parking: on site

Please encourage members of your school's Bilingual Advisory Committee to attend this meeting. Their involvement will assist us in reaching the goal of improving English Language Learner's academic achievement. The theme for this meeting will be on Immigration Concerns. If you have any questions regarding this meeting, please call Hilda Calderon-Pena at 773-553-6594 or 773-732-7662

Sincerely,

Maria de la Luz Moreno, CMPC. President

Jorge A. Macias, Chief Officer, Office of Language and Cultural Education

2016年12月1日

親愛的多語言家長委員會 (CMPC)和雙語諮詢委員會家長 (BAC)成員：

語言和文化教育辦公室邀請您參加2016-2017學年的第二屆芝加哥多語言家長委員會 (CMPC) 會議。

會議安排如下：

日期/日期：2016年12月8日星期四

上午8:00至9:30 註冊

上午9:30至中午12:00 會議

會議地點：Arturo Velazquez Institute (AVI) , 2800 S. Western, Chicago, IL 60608

停車：Arturo Velazque停車場

請鼓勵貴校雙語諮詢委員會的成員出席本次會議。他們的參與將有助於我們達到提高英語語言學習者學習成績的目標。本次會議的主題將是移民關注。如果您對本次會議有任何問題，請致電 Hilda Calderon-Pena 773-553-6594 或 773-732-7662

真誠的,

Maria de la Luz 莫雷諾，CMPC主席

Jorge A. Macias 語言和文化教育辦公室主任